



Greenhithe School Summer Festival

You're invited!

Greenhithe School's End of Year celebration 2022

When: Friday 9 December 2022

Where: School Fields, Playground and Car park

Time: 3.00pm to 7.00pm

Please visit Kindo to RSVP and go in the draw to win a prize!

We can't wait to celebrate the end of the school year and the beginning of Summer with you all.

We have lots of fun stalls to checkout, ie the old favourites like Chocolate Trailer and Lucky Dip. We will also have an array of food and drink for you to buy including newcomers The Food Truck Collective.

Surprise performances by the children throughout the afternoon, so grab a programme of events when you arrive and listen out for the updates over the speakers.

Feel free to bring your blanket or chairs and have a relaxing afternoon celebrating another year and the beginning of a long hot Summer.

Thanks to all our amazing Vendors, Sponsors, PTA and Teachers who have worked hard to bring this fun afternoon to us all.

Make sure to register in Kindo!

***Please note some stalls are cash only, others are ticket only. They will be specified on the stall and at ticket tents.*

Stalls on the day

- Bake Sale
- Lolly Leis
- Chocolate Trailer
- Lucky Dip
- Photo Booth
- Raffles
- Face Painters
- Sausage Sizzle (incl. Gluten Free)
- Food Trucks
- Coffee Truck
- Cold Drinks
- Ice Creams & Donuts
- Cookie Time Cookies
- Santa's Grotto
- Tree Decorating
- Balloonist
- Pluck A Duck



Greenhithe学校夏日年终庆祝活动

邀请函

Greenhithe 学校 2022 年终庆祝活动

时间: 2022 年 12 月 9 日星期五

地点: 学校操场、草地上和停车场

时间: 下午 3 点至晚上 7 点

请尽快登陆 Kindo 并参加抽奖以赢取奖品!

我们迫不及待地想和大家一起庆祝这一完美的学年和夏日的开启。

届时，我们有很多有趣的摊位*可供您和孩子娱乐，例如 巧克力摊位和幸运抽奖等最受欢迎的活动。我们还将提供一系列食物和饮料供您购买，包括一些新的食物售卖车，他们将为我们带来了一些美味的食品。

整个下午都有孩子们的精彩表演，所以当你达到活动现场时，请索取一个节目单，并通过扬声器收听节目实时更新报道。

欢迎带上您的地垫或椅子，跟大家度过一个轻松愉快的下午，庆祝新的一年和炎热夏天的开启。

非常感谢我们所有的供应商、赞助商、PTA 和老师，他们努力将为我们所有人带来这个有趣的下午。

请大家务必在 Kindo 上注册!

****请注意**，有些摊位只收现金，有些只收门票。它们将在摊位和售票帐篷上标明。

当日摊位:

- 烘焙食物
- 棒棒糖花环
- 巧克力
- 幸运抽奖
- 照相台
- 乐透
- 画脸
- 烤香肠 (包括无麸质)
- 食品卡车
- 咖啡车
- 冷饮
- 冰淇淋和甜甜圈
- 曲奇
- 圣诞老人
- 装饰树
- 编气球